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Ten tijde van de Coronacrisis is de verwachting dat het aantal aanvragen bij FSP aanzienlijk 
toeneemt. Het FSP is opgericht als laagdrempelige voorziening.

- Kan de wethouder aangeven of het aantal aanvragen bij het FSP het afgelopen jaar 
flink is toegenomen?

-Wordt het FSP eenvoudig en snel gevonden door onze inwoners en is het FSP 
afgelopen jaar afdoende laagdrempelig gebleken? 

 Actuele vragen

300 Rijswijkers aan betaalde baan geholpen

In het persbericht “300 Rijswijkers aan betaalde baan geholpen” wordt aangegeven dat het 
WSP in 2020 300 Rijswijkers aan een betaalde baan heeft geholpen.

-          Om wat voor soort banen gaat het hier?

-          Hoeveel van deze 300 Rijswijkers zijn nu nog steeds aan het werk

-          Hoeveel van deze Rijswijkers hebben een doelgroepregistratie?

-          Hoeveel inwoners, welke nog niet bemiddeld zijn naar werk,  zijn er op dit moment in 
totaal bekend bij het WSP?

Oplopende aantallen meldingen Veilig Thuis

Uit o.a. het rapport “Prevalentie kindermishandeling tijdens COVID” van de universiteit 
Leiden blijkt dat het aantal Veilig Thuis meldingen significant hoger ligt dan voor Corona. 
Zien we dit ook terug in Rijswijk? Ziet de wethouder mogelijkheden om met een analyse te 
komen van de huidige situatie in Rijswijk en vervolgens met een gericht plan van aanpak te 
komen hoe we dit voor deze kwetsbare doelgroep in Rijswijk op gaan pakken? 


